
 

Dagsorden sektorbestyrelsesmøde 

 

 

Mødedato: 13.12.2023 

Mødested: Mellemgade 12, 9800 Hjørring 

Møde startet kl.: 16.00 

Mødet afsluttet kl.: 18.30 efterfølgende julefrokost med pakkespil 

Næste møde: 7.2.24 kl. 8.30-15.30 

Fraværende:  

Mødedeltagere: alle 

Mødeleder:  Lene  

Referent: Lene 

  

 

 

 

 

 

 

Referat  

1. Godkendelse af dagsorden godkendt 

 



2. medlemstal pædagogisk sektor Der er 585 medlemmer uden efterlønnere og pensionister 

 

 

3. Budget – Hjørring og Brønderslev 
(alle) 

Intet nyt siden sidst Brønderslev og Hjørring 

4. Aktuelle sager til orientering 

 SektorMED (Kristina og 
Lis P, Gitte ) 

 Sektor undervisning ( 
ditte ) 

 OmrådeMED (Kristina) 
 FagMED Brønderslev 

(Mette – Kirsten) 
 Afdelingens 

bestyrelsesmøde (Lene og 
Kristina) 

 

 

Aflyst  

Aflyst 

Lone deltog som Supp. – der er stor udskiftning i 
udvalget, så der starter et nyt udvalg op pr. 1-1-24 

Orientering om budgettet 

Der blev stemt imod at vi skulle hæve kontingentet, som 
vi snakkede om på sidste møde. 

 

 

 

5. gensidig orientering 

 

Ditte: 

Orientering fra sidste sektormed undervisning 17/11 

  

Vi blev orienteret om skift fra Google til Microsoft 
platform, overgangen kommer til at ske i 2 faser, første 
fase medarbejderne dernæst eleverne.  

Første fase forventes juni 2024 for medarbejderne og juni 
2025 for eleverne.  

  

Budget 2024-2027 der er indgået hensigtserklæring og 
aftaler om nye strategier og analyser og på skoleområdet 
skal der sættes fokus på klasse-fællesskabet og inklusion 



og derudover skal der udarbejdes et oplæg til Skole 
Center Hirtshals som fyrtårn for praksisnær undervisning. 
Der udarbejdes kommissorium for begge opgaver. 

  

Der blev orienteret om beskæftigelsessituationen. Og for 
lærerne og børneklasselederne bliver der tale om 
administrative forflyttelser. Der er ansættelsesstop på 
det område nu.  

David og jeg var overrasket over denne aftale og gjorde 
indsigelse, så BUPL og FOA har været sat på opgaven, 
hvorfor der ikke er indgået en lignende aftale på vores 
område - har vi sovet i timen  

Men vil samtidig sige at der har ikke på FOA’s område 
været uro og bekymringer.  

  

På medudvalgsmødet i Hjørring Skolen 28/11 vil vi blive 
orienteret om tallene og hvad besparelsen kommer til at 
betyde. 

 

Kirsten: 

Lige lidt nyt fra Brønderslev. Der arbejdes denne periode 
med proceduren for magtanvendelser i både 
daginstitution og skole/ sfo. 

Ligeledes er der fokus på kerneopgaven i 
daginstitutionerne. Der arbejdes med, hvordan det 
præsenteres overfor forældre og forældrebestyrelse. 

Personalehåndbogen er blevet revideret, der er lavet 
aftale om, hvordan der arbejdes med denne og hvordan 
den bliver implementeret i hele personalegruppen. 
Således at også vikarer får kendskab til håndbogen. 

  

Der er i øjeblikket meget rotation i den østlige del, inden 
for daginstitutionerne efter at vores områder lederen fra 



Vest har fået nyt job og dermed er lederen fra Syvspring 
konstitueret i dagplejen. Lederen Anna Cole fra 
Flauenskjold børnehave er nu delvis med til at lede 
Syvspring. 

  

Derudover er der møde i børne og skoleudvalget den 5. 
december. De har et vigtigt emne på dagsordenen, nenlig 
hvordan skolestrukturen skal se ud til næste skoleår. 

  

Vores næste møde i Fag-Med er den 13. december.  

Mette: 

Ny konstitueret leder Dagplejen. 

Øget pres i Dagplejen, med 5 barn til mange - de fleste 
Dagplejere, hvor det er muligt.  Opmærksom på 
fastholdelse + rekruttering + arbejdsmiljø. 

Mette Har vendt det på Lokal Med og vil løfte det op på 
FAG Med. 

Lone: 

*pt. har der været samtaler, der var 4 fastestillinger, der var 2 
der udeblev fra samtalerne. 

*der er en snak på leder plan om der skal ansættes 
pædagogiske assistenter, da de fra januar tæller i normering 
som en pædagog. 

Lis: 

Den nye struktur træder i kraft 1.1.24, der skal vælges 2 AMR, 
(ikke frikøbte). Der ansættes stadig i flere områder, i Sindal har 
dagplejerne sat flyers op i byen, med tilbud om at komme på 
besøg i legestuen og mærke efter om dagplejejobbet kunne 
være noget for dem. 

Stort pres på småbørnsområdet, i 2 områder er legestuen 
lukket ned, fordi der skal etableres vuggestue faciliteter. 

 



 

 

Lene: 

Årsmøde: kim Henriksen blev genvalgt som central 
sektorformand. 

Jeg blev valgt som suppleant på en regionsplads i den 
centrale sektor. 

 

Kongres: 

Mona Striib blev genvalgt som forbundsformand 

Nogle spændende dage, med rigtigt mange 
ændringsforslag og mange talere på talerstolen, FOA 
Vendsyssel havde stillet et ændringsforslag, som blev 
vedtaget  

FOA´s visioner og mål for 2023-2027: 

1. Fremtidens fællesskab 
2. Fremtidens arbejdsliv 
3. Fremtidens faglighed 
4. Fremtidens velfærd 

 

Mandag d. 18.12.23 er vi sektorformænd indkaldt til 
teams møde vedr. trepartsforhandlingerne. 

 

 

 

 

6. Økonomi 

 

 

Intet budget fra november 



 

7. planlægning af 
generalforsamling 2024 
(oplægsholder) 

Oplægsholder: Jane Meyer kommer og fortæller om 
mindfulness, hvordan kan vi bruge det i hverdagen 

8. aktiviteter i fremtiden 

 

Sektormøde med de andre sektorer 7.2.24 

Snak om fælles foredragsholdere for alle 3 sektorer 

 

9. punkter til næste møde Målprogram for pædagogisk sektor 2023-2027 

10. eventuelt  

  

  

  

 


